
PROTOKOL Nr XXVIII/2009

z obrad XXVIII SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 29 grudnia 2009 r.

Otwarcia obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^
Przewodniczacy Rady Pan Adam Roslaniec. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy ll Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast$pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Kierownik Posterunku Policji

w Kolbieli - Pan Marek Kopka,
- Dyrektor GZEAS - Pani Bozena Wilczek,
- Radny Powiatu - Pan Grzegorz Michalczyk,
- Radny Powiatu - Pan Mieczyslaw Nowak,
- czlonek Mazowieckiej Izby Rolniczej - Pan Karol Krupa.
- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Cztek6wce - Pani Matgorzata Szostak,

- Redaktor ,,Linii Otwockiej" - Pan Andrzej Kaminski,
- dziennikarz ,,Tygodnika Regionalnego"- Pan Artur Kubajek,
- sohysi wg. zalaj:zonej listy
oraz mieszkancy.

Przewodniczacy powital przybylych i przedstawit proponowany porzajdek obrad.

Proponowany porzqdek obrad

1 , Otwarcie obrad.
2. Przyj$cie proponowanego porzajdku obrad.
3. Przyj^cie protokolu z obrad XXVII-ej Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Sprawozdanie W6jta Gminy z dziatalnosci mi^dzysesyjnej.
5. Podj^cie uchwal w sprawie :

- zmian w budzecie na rok 2009;
- uchwalenia budzetu Gminy Kolbiel na rok 2010;

- Gminnego Programu ProfUaktyki i Rozwia^zywania Problem6w Alkoholowych
oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2010;

- zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody w miejscowosci
Wladzin gm. Kotbiel;

- przyj^cia plan6w pracy stalych Komisji Rady Gminy na rok 2010.
6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkni$cie obrad.



Przewodniczajsy poinformowal, ze proponowanajest zmiana porz^dku obrad - dodanie do
pkt. 5 - Podj^cie uchwal, projektu uchwaty w sprawie: wyrazenia zgody na zawarcie umowy
najmu lokalu uzytkowego.

Przewodnicza^cy zapytal Radnych czy majaJnne uwagi lub zastrzezenia do przedstawionego
porzadku. Nikt nie zglosil uwag lub zastrzezen.
Przewodniczaj3y poddal pod glosowanie zmianq porzadku obrad - dodanie do pkt. 5 Podjeeie
uchwal, projektu uchwaly w sprawie: wyrazenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu
uzytkowego.
Zajej przyj$ciem opowiedzialo si$ 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujapych
si? - nie bylo. Zmiana porzajdku obrad zostala przyj^tajednoglosnie.

Nast$pnie Przewodniczacy odczytal zmieniony porzajiek obrad.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie zmieniony porza_dek obrad.
Zajego przyj$ciem opowiedzialo si$ 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajsych
si$ - nie bylo. Porzajiek obrad zostal przyj$ty jednoglosnie.

ReaHzuj^c pkt 3 porzajdku obrad Przewodnicza_cy poddal pod glosowanie przyj$cie protokolu
z obrad XXVII Sesji Rady Gminy. Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i
nie zgloszono do niego uwag.
Za jego przyj^ciem opowiedzialo si$ 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych
si? - nie bylo. Protok61 z obrad XXVII Sesji Rady Gminy zostal przyj^ty jednoglosnie.

Nast$pnie realizuj%c pkt 4 porzadku obrad Przewodniczacy przekazal glos W6jtowi Gminy
Panu Adarnowi Budycie, kt6ry przedstawil Sprawozdanie z dzialalnosci mi$dzysesyjnej.

3 grudnia odbylo si^ pierwsze spotkanie LGD Natura i Kultura w nowej edycji programu
Leader +. Na przelomie stycznia i lutego odb$dzie si? nab6r wniosk6w, kt6re mogq. zglaszac
stowarzyszenia, sottysi,jednostki OSP.
12 grudnia odbylo si$ w Gadce spotkanie dotycza^ce budowy kanalizacji.
12 grudnia W6jt Gminy wraz z Wiceprzewodniczacym Rady Gminy, Przewodniczacym
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy oraz Przewodniczajcym Komisji Rolnictwa, Przemyslu,
Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa i Porzajdku Publicznego Rady
Gminy, wziaj udzial w spotkaniu z poslami na Sejm RP z Platformy Obywatelskiej z
przedstawicielami samorza^d6w powiatu otwockiego, kt6re odbylo siê  Woli Duckiej.
Spotkanie dotyczylo obszar6w wiejskich gl6wnie w zakresie infrastruktury publicznej jak
r6wniez stanu gospodarki Panstwa. W6jt Gminy zwr6cil uwag$, ze Marszalek Wojew6dztwa
Mazowieckiego w roku 2010 nie be_dzie posiadal srodk6w na wspieranie zdan gmin np. w
zakresie dzialalnoscijednostek OSP, szkolnictwa, infrastruktury drogowej itd. Gmina Kolbiel
nie b$dzie zatem beneficjentem srodk6w na wiele zadan z tego zr6dla finansowania, jak to
bylo w latach ubieglych.
14 grudnia odbylo siê  spotkanie podsumowuja^ce projekt ,,Szansa na lepsze jutro". W6jt
Gminy podzi^kowal za realizacj$ projektu Kierownikowi i pracownikom GOPS.
14 grudnia W6jt Gminy podpisal umow$ z PEFRON na realizacj? programu ,,Uczen na wsi",
Program ma na celu wsparcie fmansowe dzieci upoSledzonych z niezamozonych rodzin
wiejskich w zakresie oswiaty i rehabilitacji.
18 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w ,,Jaselkach" w Szkole Podstawowej w Kolbieli, a 22
grudnia w Szkole Podstawowej w Czlek6wce. W6jt Gminy podzieJtowal za wklad pracy w to
wydarzenie obecnej na sali Dyrektor Szkoly Podstawowej w Cztek6wce Pani Malgorzacie
Szostak.



21 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w Wigilii dla podopiecznych GOPS.
22 grudnia podpisana zostala umowa z projektantem na dokumentacj? techniczna^ na budowe_
kanalizacji dla miejscowosci Bork6w, Rudno, Rudzienko. Dokumentacja przygotowana przez
projektant6w zostanie skonsultowana z mieszkancami na spotkaniach w styczniu i lutym
2010r.

Przybywa Radny Pan Dariusz Sok6t. Stan radnych, 12 radnych,

Przewodnicza^cy zarzajizil przerw$ w obradach.

Przewodniczajsy wznowil obrady po przerwie.

Przybywa Radny Pan Waldemar Kloch. Stan radnych, 13 radnych.

. 5 por/;(dku obrad przystqpiono do podj^cia uchwal.

Przewodniczajsy odczytal uchwale. Nr XXVIII/164/2009 w sprawie: zmian w budzecie na rok
2009.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawial Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. Zwr6cila
, ze uchwala ma na celu uporza_dkowanie budzetu na rok 2009.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy s%pytania? Nie widz$.

Nast^pnie przystajnono do glosowania nad uchwaia^Nr XXVIII/164/2009 w sprawie:
zmian w budzecie na rok 2009.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
si^ - nie bylo. Uchwale. Nr XXVIII/164/2009 przyj^to jednoglosnie.

Przewodniczqcy odczytal uchwal? Nr XXVIII/165/2009 w sprawie: uchwalenia budzetu
Gminy Kolbiel na rok 2010.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska przedstawila projekt uchwaty. Poinformowala
zebranych o proponowanych dochodach budzetowych, w tym dochodach majajtkowych,
wydatkach w tym wydatkach majatkowych. Wysokosci deficytu i zr6dle jego pokrycia,
rezerwie og61nej i rezerwie celowej.
Nast^pnie przedstawila 18 zadan inwestycyjnych na 2010 r. Podkreslila, ze sq, to kolejne
zadania z Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Kolbiel. Poinformowala, ze og61em wydatki
inwestycyjne wyniosq, okolo 22 % wydatk6w budzetowych og61em.
Stwierdztta, ze budzet Gminy Kolbiel na 20lO r. nie jest zadawalaja^cy. Projekt budzetu
uwzgl$dnia jednak w spos6b ostrozny prognozy Ministerstwa Finans6w i Urz^du
Wojew6dzkiego, mozliwejest zatem zwi$kszeni sî  wptyw6w budzetowych.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - stan gospodarki be_dzie mial negatywny wplyw na
sytuacj? fmansowa^gmin i wojew6dztw w 2010 r, w mniejszym stopniu na sytuacjej fmansow^
powiat6w z uwagi na struktur^ ich dochod6w. Mam nadziej?, ze prognozowany wzrost
gospodarki polskiej i ewentualna poprawa sytuacji gospodarczej Europy wplynie na
zwi^kszenie si^ dochod6w gmin chocby poprzez wzrost subwencji. Zawsze staramy si?



przygotowac ostrozne budzety, aby Gmina Kolbiel nie zostala tak bardzo zadluzona jak
niekt6re z powiatu otwockiego czy minskiego, kt6re planuj^na wyrost zadania inwestycyjne.
Budzet na 2010 r. bedzie mniejszy od budzetu na rok 2009 chocby z uwagi na zmniejszenie
si$ wplyw6w z obnizonych podatk6w, rolnego i lesnego o 300.000 zl, o okolo 500,000 zl w
zakresie subwencji wyr6wnawczej. Wydatki na gminne inwestycje zostana^tez zmniejszone o
kwot$ okolo 240,000 zl, przeznaczona,na wyodr^bnienie funduszu soleckiego.
W budzecie na 2010 rok brakuje zatem okolo 1,000.000 zl na realizacj$ zadah inwestycyjnych
okreslonych w Planie Rozwoju Lokalnego na 2010 r. Mam jednak nadziej$, ze dochody
budzetu wzrosnaJ srodki te skierujemy na realizacj? nowych zadan inwestycyjnych.
Proponowany budzet zabezpiecza wszystkie biezace potrzeby. Budzet byt szczeg6lowo
analizowany na wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Gminy.
ProszQ Rad? Gminy o przyj^cie uchwaly w sprawie: uchwalenia budzetu Gminy Kolbiel na
rok2010.

Radny Pan Waldemar Kloch - budzet na 2010 rok b$dzie rnial ograniczone dochody
wlasne z uwagi na utrzymanie podatk6w na poziomie roku 2009 i obnizenie podatku rolnego i
lesnego, takze subwencje z budzetu panstwa b$da^ nizsze. Wydatki na oswiat$ przekrocza^
kwot? subwencji oswiatowej. Chcemyjednak aby nasze dzieci zdobyly dobre wyksztalcenie.
Budzet na 2010 rok b$dzie mniejszy od budzetu na rok 2009. Pamie_tam jednak budzety na
kwot$ okolo 10.000.000 zl. Wydatki majatkowe przewidziane w budzecie na rok 2010 sq,na
przeci^tnym poziomie. W budzecie nie zaplanowano wszystkich zdan przewidzianych w
Planie Rozwoju Lokalnego Gminy. Jesli nie uda si$ ich zrealizowac w roku 2010, zostanq.
zrealizowane w nast$pnym. Zwracam uwag? na to, ze co roku budzet jest zamykany na
wyzsza^ kwot^. Budzety Gminy Kolbiel od 2003 roku sq. planowane ostroznie. Mam nadziej^,
ze planowany wzrost gospodarczy przyczyni siê  r6wniez do wzrostu dochod6w gminy.

Radna Pani Leokadia Konca - najwieJtsze zastrzezenia budza^zawsze wydatki na oswiat^.
Subwencja oswiatowa nie pokryje w calosci wydatk6w na oswiat$ w roku 2010. Srodki
wydane z dochod6w wlasnych Gminy na oswiat$ nie sa^jednak straconymi pieni$dzmi, jest to
,,lokata na przyszlosc". Te pieniajdze wr6ca^ do spoleczenstwa. Wyzsze wynagrodzenia dla
nauczycieli powinny zwi^kszyc ich zaangazowanie w prac$. Przyznam jednak, ze chcialabym
si$ doczekac jako radna polozenia nakladki na drodze w Bocianie w kierunku Nowej Wsi,

Nastejsnie przystajpiono do gtosowania nad uchwala^Nr XXV1II/165/2009 w sprawie:
uchwalenia budzetu Gminy Kolbiel na rok 2010.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych
sie_ - nie bylo. Uchwal^ Nr XXV1II/165/2009 przyj^to jednoglosnie.

Przewodniczc^cy odczytal uchwai? Nr XXVIII/166/2009 w sprawie; Gminnego Programu
ProfHaktyki i Rozwia^zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
w Gminie Kolbiel na rok 2010.

ZastejKa W6jta Pani Ewa Mazek przedstawila plan wydatk6w Gminnej Komisji
Rozwiajzywania Problem6w Alkoholowych.

Nast^pnie przystaj)iono do glosowania nad uchwata^Nr XXVIII/166/2009 w sprawie:
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwia^zywania Problem6w Alkoholowych oraz
PrzeciwdzialaniaNarkomanii w GminieKolbiel narok2010.
Za przyj^ciem uchwaty gtosowato 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych
si$ - nie bylo. Uchwal? Nr XXVIII/166/2009 przyj^to jednoglosnie.



Przewodnicza^cy odczytal uchwal$ Nr XXVIII/167/2009 w sprawie:
zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody w miejscowosci Wladzin
gm. Kolbiel.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek przedstawila uzasadnienie do uchwaly wraz ze zdj$ciami
obecnego wygladu pomnika przyrody.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sa_pytania? Nie widz^.

Nast$pnie przystapiono do giosowania nad uchwala^Nr XXVIII/167/2009 w sprawie:
zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody w miejscowosci Wladzin
gm. Kolbiel.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si? - nie
bylo. Uchwalt? Nr XXVII/167/2009 przyjeto jednoglosnie.

Przewodniczapy odczytal uchwal^ Nr XXVIII/168/2009 w sprawie: przyj$cia plan6w pracy
stalych Komisji Rady Gminy na rok 2010.

Nast$pnie przystajpiono do glosowania nad uchwal%Nr XXVIII/168/2009 w sprawie:
Za przyj$ciem uchwary glosowalo 13 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si^ - nie
bylo. Uchwal? Nr XXVIII/168/2009 przyj^to jednoglosnie.

Przewodniczacy odczytal uchwat^ Nr XXVIII/169/2009 w sprawie: wyrazenia zgody na
zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek - w tym lokalu uzytkowym dziala obecnie agencja
ubezpieczeniowa. Kolejna umowa z tym najemcq. b^dzie mozliwa po upowaznieniu W6jta
Gminy do jej zawarcia poprzez uchwal^ Rady Gminy.

Przewodniczqcy Rady Pan Adam Roslaniec - czy sa^jakies pytania radnych? Nie widz$.

NastQpnie przystaj>iono do glosowania nad uchwala^Nr XXVIII/169/2009 w sprawie:
wyrazenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych si? - nie
bylo. Uchwal? Nr XXVIII/169/2009 przyj^to jednoglosnie.

Nast^pnie przyst^piono do realizacji pkt 6 porzqdku obrad -Zapytania, interpelacje,
wolne wnioski oraz pkt 7 - odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Soltys wsi Sufczyn Pan Stanislaw Pi%tka - w planie budzetu na rok 2010 w ramach zadan
inwestycyjnych nie jest przewidziana nak!adka na drodze w Sufczynie, co znajduje si? w
Planie Rozwoju Lokalnego Gminy. Sytuacja budzetowa nie jest wszak mniej korzystna niz w
latach ubieglych. 2 lata temu zostalismy wykluczeni z budowy kanalizacji, a teraz drogi. To
niejest w porzadku. Prosz$ o wyjasnienie.

Radny Pan Adam Litwinski - chciatbym poruszyc kwesti^ obowia^zywania w naszym SP
ZOZ przepisu dotyczacego wydawania recept. Obecna praktyka w stosowaniu tego przepisu
prowadzi do tego, ze pacjent musi odbierac recept^ nast^pnego dnia po jej zam6wieniu.
Robitem rozeznanie w wielu przychodniach i tylko nasza Gmina tak chojnie dotuje SP ZOZ.
Jednoczesnie w innych przychodniach recepty mozna dostac od r^ki. Zastanawiam si^ zatem



czy nasi mieszkancy, kt6rzy dofmansowuja^ dziatalnosc SP ZOZ zasmzyli na dwukrotne
przychodzenie po recepty. Zwracam si$ do Panstwa Soltys6w, zapytajcie czy wasi
mieszkahcy s%zadowoleni z takiego traktowania.

W6]t Gminy Pan Adam Budyta - tworzenie budzetu jest zawsze trudne. Najpierw trzeba
zawsze zabezpieczyc wydatki biezace na dzialalnosc SP ZOZ, szk61, urz$du, dostawy pradu,
gazu, oswietlenie itp. Jesli chodzi o wynagrodzenie nauczycieli to nie mamy na nie wplywu.
To co jest zwyzkq_ mozemy przeznaczyc na zadania inwestycyjne. Po pierwsze trzeba
zabezpieczyc srodki na zadania juz rozpocz^te. Na kanalizacj? w Gadce przeznaczylismy
1.900.000 zt, do tego trzeba doliczyc znaczne srodki na hale sportowe. Ch$tnie bym zamiescil
w budzecie srodki na drog? w Sufczynie, ale w kosztorysie to zadania wynosi 700.000 zl. Nie
mozemy zatem planowac na nie 300.000 zt. Takiej kwoty wolnych srodk6w w budzecie nie
mamy. Zabezpieczylismy srodki na mniejsze zadania. Jesli pojawia^ si? nowe dochody
budzetowe przeznaczone zostanq. na to zadanie. Na dzien 29 grudnia fizycznie tych srodk6w
nie mamy w budzecie na rok 2010. Jesli nie pozyskamy ich w tym roku, droga ta zostanie
zmodernizowana w pierwszej kolejnosci w nast$pnym roku.
W kwestii podnoszonej przez Radnego Litwinskiego, faktycznie obowia^zuja^ nowe zasady
wypisywania recept i trzeba je odbierac nast$pnego dnia po ztozeniu zam6wienia. Wczoraj
sam bylem w SP ZOZ i wyjajem numerek aby uzyskac recept? tego samego dnia. Na ten
temat rozmawialismy na posiedzeniu Rady Spotecznej i Komisji Oswiaty. Sajdz$, ze najlepiej
byloby gdyby Pani Kierownik SP ZOZ sama wytlumaczyla na sesji powody wprowadzenia
nowych zasada wypisywania recept.

Radny Pan Waldemar Kloch - w 2010 r. przewidzianajest budowa dr6g na terenie grniny
poza miejscowoscia^ Kotbiel. Jesli nie uda si$ wybudowac drogi w Sufczynie w tym roku,
zadanie to b$dzie mialo pierwszenstwo w roku nast^pnym. Wydaje mi si$, ze nasze plany
rozwoju realizowane sâ  skrupulatnie. Nie pomijamy zadnych zadan. Sq. one bowiem
wynikiem wsp61nego ustalenia na poczaj:ku kadencji. Zapewniam Pana Sohysa, ze jesli nie w
tym roku to w 2011 to zadanie znajdzie sie_ w budzecie. Jesli chodzi o budow$ kanalizacji to
kolejnosc wynika z liczby odbiorc6w dlatego najpierwjest ona budowana w Kolbieli i Gadce,
w drugiej kolejnosci zas w Rudzienku. Co rokuwjakiejs wsi na terenie Gminy budowanajest
droga. Staramy si$ w miar? naszych mozliwosci fmansowych.

Radny Pan KrzysztofCzajka - czy w powicie zostal juz uchwalony budzet na rok 2010?
Jakie inwestycje zostaly zaplanowane na terenie Gminy Kolbiel na rok 2010 7

,
Soltys wsi Skorupy Henryk Cwiek - nie mam satysfakcji w kwestii budzetu Gminy Kolbiel

na rok 2010. Zn6w nie umieszczono w budzecie remontu odcinka drogi ze Starej Wsi Drugiej
do drogi gozodowskiej, nie ma w nim tez przedluzenia oswietlenia o co wnioskowalismy.
Jestesmy pomijani w planach wieloletnich.

Radny Pan Dominik Dqbrowski - 21 grudnia mial zostac rozstrzygni^ty przetarg na
nieruchomosc powiatow^_ polozona w Kolbieli przy ul. Parkowej, czy przetarg zostal
rozstrzygni$ty 7

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk - chcialbym zeby budzet powiatu na 2010 r.
om6wU Pan Nowak. Jesli chodzi o sprzedaz palacu nikt nie wptacil wadium i przetarg nie
odbyl si^. Byla jedna firma zainteresowana jego zakupem, jednak termin 21 grudnia byl dla
niej zbyt wczesny. Budzet powiatu na 2010 r zostal uchwalony 22 grudnia. W budzecie
powiatu na 2010 r. na zadania inwestycyjne przeznaczono 7500.000 zl. Czy uda si? go w
takim ksztalcie zrealizowac zobaczymy. Na zadania na terenie Gminy Kolbiel przeznaczono
1150.000 zl. Kontynuowane be_da_prace przy chodniku w Chrosnie, na drodze gozdowskiej,

prace na drodze w Sufczynie i Chrzajszcz6wce. 100.000 zt zostanie przeznaczone na



projekt budowlany odcinka drogi Rudno - Bork6w - S^poch6w i 100.000 zl na mosty. Na
nakladk$ na rynku w Kolbieli przeznaczono 250.000 zl. Nakladka zostanie wykonana
dookola rynku. Trzeba b$dzie rozwiazac przy tym zadaniu kwesti$ odptywu w6d
deszczowych. Oczywiscie sq. to skromne srodki na remont rynku. Koszt potozenia bardziej
estetycznej nawierzchni na rynku wyni6slby okoh> 1700.000 zl. Przypominam jednak, ze
rynek obj^ty jest opiekq. konserwatora zabytk6w. Uwazal on do niedawna, ze nawierzchna
rynku powinna powr6cic do stanu pierwotnego. Naklada proponowana na rynku ma byc
rozwiajzaniem tymczasowym. Rozmawialismy z Panem W6jtem, ze powinna zostac podj$ta
rewitalizacja rynku jako wsp61ne zadania Gminy i Powiatu. Jednak obecnie udziat w takim
zadaniu przekracza mozliwosci Gminy Ko!bieL Koniecznejest mimo to podjescie do tematu
calosciowo i realizacja tego zadania chocby etapami w kolejnych latach.

Radny Pan Mieczyslaw Nowak - w kwestii budzetu na rok 2010 kolega powiedziat chyba
wszystko. Nakladka na drodze w S$pochowie b$dzie miejmy nadzieje realizowana po
uporzadkowaniu stanu wlasnosciowego drogi. To jednak kolega Michlaczyk z racji
czk>nkostwa w Zarzajdzie jest blizej Starosty, ja staram si? mu pomagac w kwestiach
zwia^zanych z Gmina_Koibiel.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta -jesli chodzi o wypowiedz Pana Soltysa Cwieka i tego co
bylo we wnioskach a nie ma w budzecie, to nie chc$ byc zaskakiwany. Mog? przedstawic
sohysom zestawienie wniosk6w do Planu Rozwoju Lokalnego Gminy na nast$pnej sesji. W
kwestii drogi przypominam, ze ustaliIismy priorytet dr6g przebiegajacych przez miejscowosci
a nie je taj2z%cych. Na 2010 r. przewidziana jest realizacja dokumentacji projektowej dla
oswietlenia w calej gminie. Zaden wniosek nie zostanie pominieJy przy rozpatrywaniu.
Negatywne rozpatrzenie zas b^dzie spowodowanejedynie wzgl$dami technicznymi.
W kwestii dr6g powiatowych ciesze^ si^ tymi 1150.00 z}. Szkoda, ze takich srodk6w nie
mielismy w latach ubieglych. Jesli chodzi o rynek to juz od dawna oczekiwalismy aby
wyglajdal on inaczej. Nalezy przeprowadzic rozmowy z konserwatorem, wczesniejsze
ustalenia moga^byc juz nieaktualne. Dwukrotnie rozmawialismy o mozliwosci wsparcia przez
Gmin? Kolbiel modernizacji rynku. B^d^ da;zyl do tego aby wygla_d rynku si$ zmienil. Jest to
wsp61ny cel i Gminy i Powiatu. Jednak to Powiat jest wlascicielem rynku. Serdecznie
dzieJcuje za tak korzystne regulacje budzetowe powiatu odnosnie zadan na terenie Gminy
Kolbiel.

Radny Pan Waldemar Kloch - Plan Rozwoju Lokalnego Gminy to wsp61ne dzieto
powstate w parciu o zlozone wnioski. Ja osobiscie miatem tylko jeden glos przy jego
uchwalaniu. W nowej kadencji powstanie nowy Plan Rozwoju Lokalnego Gminy.
Przypominam, ze w 2003 roku wydatki inwestycyjne Gminy Kotbiel wynosify tylko 8 %.
Plan Rozwoju Lokalnego Gminyjest konsensusem wszystkich radnych.

W6jt Gminy Kolbiel Pan Adam Budyta - Pan Sohys Cwiek zlozyl wniosek do Planu
Rozwoju Lokalnego, w kt6rym wymieniono jedynie kanalizacj$ i remont hydroforni na cele
wiejskie.

Soltys wsi Skorupy Pan Henryk Cwiek - wnioskowalemjeszcze o oswietlenie.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta - ten wniosek b^dzie rozpatrywany oddzielnie. Jest mi
przykro, ze Pan wyciaj>a takie argumenty.

Radny Pan Waldemar Kloch - w Planie Rozwoju Lokalnego przyj$lismy budow$
oswietlenia co 2 lata.



Nast^pnie glos zabrala Pani Leokadia Konca, kt6ra wyrecytowala wlasny wiersz ,,Rozmowa
Starego Roku z Nowym Rokiem".

P6zniej zyczenia noworoczne zlozyli W6jt Gminy i Przewodniczacy Rady.

Nastepnie Przewodniczacy podzi^kowat wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XXVIII-ej
TA

Sesji Rady Gminy Kolbiel o godzinie 18 .

Do protokolu dolaczono:

1. List? obecnosci radnych.

2. List? obecnosci soHys6w.

3. Teksty przyj^tych uchwal wraz z uzasadnieniami.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokolowal:

Pawel Calka
AdsAh Roslaniec


